
Zápis č. 8/8/2016 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
2. augusta 2016 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Ospravedlnený: Martin Kabát 
Hostia:  
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miesto konania: zasadačka GR RTVS, Mýtna 1, Bratislava, SRo 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnil M. Kabát. Navrhol, aby sa ako bod č. 5 
doplnila Správa o činnosti Rady RTVS za I. pokrok 2016. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 82/2016: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2016 (spravodajca I. Gallo)   
6. Priebežné vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s predsedníctvom SR v Rade EÚ 

(spravodajcovia M. Kákoš a I. Nagy) 
7. Priebežné vyhodnotenie letnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia D. 

Hushegyiová a Ľ. Guman) 
8. Návrh Dodatku č. 4B na rok 2016 k Zmluve so štátom 2013 - 2017 (spravodajca P. 

Kubica) 
9. Jazyková príprava redaktorov a moderátorov RTVS (spravodajca I. Gallo) 
10. Porovnanie podielu externej a internej výroby v RTVS v rokoch 2011 – 2015 

(spravodajca M. Kákoš) 
11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne  

 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia. Uviedol, 
že k zápisu z ostatného rokovania neprišli žiadne pripomienky.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 83/2016 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

69.  Nevyhodnocuje sa.  

70.  Nevyhodnocuje sa.  

71.  Nevyhodnocuje sa.  

72.  Nevyhodnocuje sa.  

73.  Nevyhodnocuje sa.  

74.  Nevyhodnocuje sa.  

75.  Nevyhodnocuje sa.  

76.  Nevyhodnocuje sa.  

77.  Nevyhodnocuje sa.  

78.  Nevyhodnocuje sa.  

79.  Nevyhodnocuje sa.  

80.  Nevyhodnocuje sa.  

81.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Neboli žiadne operatívne informácie. 
 

4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika odprezentoval základné hospodárske ukazovatele: 
Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 49,47 mil.€ - plnenie na 39,08 % 
a kapitálové výdavky sú vo výške 1,96 mil. € - plnenie na 34,17 % a celkový prebytok bol vo 
výške 31,98 mil. €. K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.  
V. Štofaník uviedol, že letná štruktúra ide podľa plánu. Informoval o spôsobe mapovania 
neočakávaných udalostí. Uviedol, že SOSR celé leto koncertuje v Rakúsku. 
T. Búza skonštatoval, STV vysiela v štandardnom režime a napĺňa zákonné ukazovatele.  
I. Gallo sa prečo nemalo RTVS svojho redaktora v Turecku.  
V. Mika odpovedal, že RTVS nie je spravodajská relácia tohto typu, aby sa dalo reagovať na 
udalosti, ktorých horizont je 24 hodín.  
L. Diko doplnil podrobnosti, že by bolo potrebné zabezpečiť aj miestneho sprievodcu 
z dôvodu rečovej bariéry a bezpečnostného hľadiska.  
I. Gallo uviedol, že inak bol z mapovaním tejto udalosti spokojný a považuje ho za 
profesionálne zvládnuté. Navrhol, aby bolo pár ľudí, ktorí sú schopní okamžite vycestovať, 
vybavení preventívne všetkými potrebnými náležitosťami, aby sa dalo operatívne reagovať.  
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I. Gallo ďalej upozornil, že v rovnakom čase chodili na Rádiu Slovensko príspevky o tom, ako 
je potencionálne nebezpečné cestovať s istou cestovnou kanceláriou, keďže nemá poistenie 
a na STV chodila reklama na túto cestovnú kanceláriu. 
V. Mika uviedol, že ide o sponzorstvo relácie spred viac ako roka, ktorá sa teraz reprízuje. 
Aktívnu zmluvu RTVS s touto cestovnou kanceláriou nemá.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 84/2016 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
V. Mika odprezentoval predložený nájom. 
D. Soukeník informoval, že DK o tomto nájme rokovala a je to v súlade so zákonom.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 85/2016: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom:  
Nájomca: Towercom, a.s. 
Predmet nájmu: nájom časti nehnuteľnosti – časť chodby na 12. poschodí a časť strechy, 

ktorá sa nachádza v objekte RTVS na Mýtnej ul. č. 1, Bratislava, o celkovej 
výmere 2,00 m². 

 Účel užívania predmetu nájmu: doplnenie umiestnenia technického zariadenia FlexNet 
M400, vertikálnej antény a napájača RG 8 na prepoj zariadenia FlexNet 
M400 a vertikálnej antény. 

Pôvodná doba nájmu od 01.09.2012 na dobu neurčitú  

zmluva uzatvorená 31.08.2012  

(ZM1000363) 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatok č. 1 
 

od 15.08.2016 na dobu neurčitú  
(ZM1000363_1) 

Pôvodná cena nájmu 1 000,00 eur bez DPH ročne vrátane služieb 

Navrhovaná cena nájmu 1 000,00 eur bez DPH ročne vrátane služieb 

Pôvodná cena nájmu za m²                          500,00 eur/m² bez DPH ročne vrátane služieb 

Pôvodná cena nájmu za m²                          500,00 eur/m² bez DPH ročne vrátane služieb 

Pôvodná cena služieb el. energia podľa merača 

Navrhovaná cena služieb el. energia podľa merača 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 6 - mesačná 
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Nová výpovedná lehota 6 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Podrobne informoval o jednotlivých verejných 
obstarávaniach.  
P. Kubica informoval, že pozitívna informácia je, že sa verejným obstarávaním sa ušetrilo 
115 tis. €. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 86/2016: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
Jeden zo zámerov bol prerokovaný v neverejnom režime v zmysle čl. 9 bod 2 Rokovacieho 
poriadku Rady RTVS. 
V. Mika odprezentoval ostatné predložené zámery. 
P. Kubica informoval, že prerokovala jednotlivé zámery.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 87/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
P. Kubica uviedol, že DK si prechádzala jednotlivé zmluvy a z ich pohľadu to bolo v poriadku.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 88/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 



Strana 5 z 9 
 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Informácia o súdnom spore RTVS vs. JUDr. Harabin  
I. Gallo informoval, že ide o ním vyžiadaný materiál na základe medializovanej informácie 
27.6., že na základe rozhodnutia Okresného súdu BA IV má RTVS zaplatiť JUDr. Harabinovi 
10 tis. € ako nemajetkovú ujmu za výrok, ktorý odznel v relácii Reportéri ešte v roku 2012. 
Manažment rade síce raz polročne predkladá informácie o súdnych sporoch, ale považoval 
v tomto prípade za dôležité, aby rada bola informovaná operatívne. 
V. Mika informoval, že JUDr. Harabin žiadal pôvodne 190 tis. €. RTVS podala odvolanie na 
zrušenie rozsudku v plnom rozsahu.  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2016 (spravodajca I. Gallo) 
I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá č. 10 z 10.5.2016. Správa je vypracovaná štandardným spôsobom, informuje 
o najdôležitejších témach, o ktorých sa rokovalo. Neprišli od členov rady k nemu zatiaľ 
žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 89/2016: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2016 a ukladá 
predsedovi Rady RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: do 15.9.2016 
Z: predseda Rady RTVS 

 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
6. Priebežné vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s predsedníctvom SR 

v Rade EÚ (spravodajcovia M. Kákoš a I. Nagy) 
T. Búza informoval o najdôležitejších podujatiach v rámci tohto projektu, ktoré STV 
mapovala. Za problém vidí, že všetky kapacity sú vyťažené týmto projektom.  
V. Štofaník doplnil rozhlasové podujatia.  
L. Diko potvrdil, že júl bol jeden z najťažších mesiacov v rámci predsedníctva a do výroby 
signálu sa zapojilo viac ako 100 pracovníkov. RTVS vysielala viac ako 30 mimoriadnych 
relácií.  
I. Nagy, ako spravodajkyňa uviedla, že ide o obrovský počet relácií. Spýtala sa, či takéto 
tempo bude počas celého predsedníctva, aká je odozva u poslucháčov a divákov a za akých 
finančných podmienok vyrába RTVS signál z tohto podujatia.  
L. Diko odpovedal I. Nagy, že RTVS vyrába signál za protihodnotu, ktorá je súčasťou 
Dodatku k Zmluve so štátom, ktorý bude prerokovaný v ďalšom bode. Z televíznych 
výsledkov sledovanosti vyplýva, že záujem divákov o dianie v EÚ je nízky.  
I. Gallo sa spýtal, či má RTVS aj ambície dostať na rozhovor európskych lídrov.  
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L. Diko uviedol, že RTVS požiadalo už pred začatím predsedníctva o rozhovor viacero lídrov 
a už od niekoľkých prišla odpoveď, že nebudú poskytovať žiadne rozhovory.  
I. Gallo sa spýtal, ako je nastavená spätná väzba s Ministerstvom zahraničných vecí. Je to 
podľa neho veľmi dôležitý projekt na to, aby sa RTVS len na konci dozvedela, či to bolo 
v poriadku alebo nie. 
L. Diko uviedol, že komunikujú s Ministerstvom zahraničných vecí.  
I. Gallo vysvetlil, že mu ide o to, že ak celý čas bude všetko v poriadku a potom sa dva dni 
pred koncom niečo stane a negatívne to ovplyvní celé hodnotenie. Bolo by podľa neho 
vhodné mať aj čiastkové hodnotenia, či aj tí, ktorí na to dali peniaze, sú spokojní, má na 
mysli SR. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 90/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežné vyhodnotenie vysielania RTVS 
v súvislosti s predsedníctvom SR v Rade EÚ. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
7. Priebežné vyhodnotenie letnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia D. 

Hushegyiová a Ľ. Guman) 
V. Mika odprezentoval doterajší priebeh letnej programovej štruktúry.  
T. Búza pridal podrobnosti za televíznu časť. 
V. Štofaník pridal podrobnosti za rozhlasovú časť. 
D. Hushegyiová, ako spravodajkyňa uviedla, že doteraz sa dá letná programová štruktúra 
hodnotiť len pozitívne. Aj zo spravodajského hľadiska reagovala RTVS na mimoriadne 
udalosti. Skonštatovala, že podľa nej veľmi často vďaka športu vypadávajú Správy Hírek. 
T. Búza uviedol, že ostatné národnostné magazíny sú úplne vylúčené počas leta 
z vysielania. Je mu to ľúto, ale kým bude na Dvojke šport, tak sa to nedá urobiť inak.  
Ľ. Guman hodnotí zatiaľ letnú programovú štruktúru pozitívne.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 91/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežné vyhodnotenie letnej programovej 
štruktúry RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

 
8.  Návrh Dodatku č. 4B na rok 2016 k Zmluve so štátom 2013 - 2017 (spravodajca 

P. Kubica) 
I. Gallo informoval, že Dodatok bol predložený z dôvodu, že je nevyhnutná zmena  v „Časti 
B“  Špecifikácia záväzku Rozhlasu a televízie Slovenska uskutočniť investičné účelové 
projekty z dôvodu navýšenia príspevku na uskutočnenie investičných účelových projektov 
v sume 1 131 600,00 EUR. 
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V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 92/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 4B na rok 2016 k Dodatku č. 4 
MK - 65/2015/M na rok 2016 v znení Dodatku č. 4A - 27/2016/M na rok 2016 k Zmluve č. MK 
- 138/2012/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a 
televízneho vysielania na roky 2013-2017. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
  
9. Jazyková príprava redaktorov a moderátorov RTVS (spravodajca I. Gallo) 
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
J. Zvalová, jazyková lektorka RTVS doplnila, že sa s redaktormi pracuje na prirodzenosti, na 
hlasovom prejave, technike reči a samozrejme na spisovnej slovenčine.  
I. Gallo sa spýtal, ako sa pracuje so skúsenejšími moderátormi, ktorí však prišli zo 
súkromných médií.  
J. Chudík uviedol, že ich posun v jazykovej oblasti by mal byť súčasťou ich každoročného 
hodnotenia.  
I. Gallo pripomenul, že treba strážiť aj moderátorov (nie športových) na chyby pri vyslovovaní 
mien zahraničných klubov.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 93/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o jazykovej príprave redaktorov 
a moderátorov RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Porovnanie podielu externej a internej výroby v RTVS v rokoch 2011 – 2015 

(spravodajca M. Kákoš) 
I. Gallo informoval, že opäť ide o vyžiadaný materiál, ktorý potreboval za potrebné 
prerokovať a opätovne si to zosumarizovať, aj keď Rada je o týchto číslach pravidelne 
informovaná, aj vzhľadom na nedávne výroky a diskusie, ktoré odznievali v médiách.  
V. Mika odprezentoval predložený materiál, ktorý okrem iného obsahoval aj: 

Zámerne účelové tvrdenia o neefektívnom využívaní externých spoločností na výrobu 
našich programov je nepravdivé. V rozpore s tvrdením naopak rastie podiel 
využívania interných kapacít, čo znamená, že sa viac využívajú nielen interné 
kapacity, ale aj interné štúdiá RTVS. Do Mlynskej doliny sa vrátil život. To už 
zaznamenali aj médiá. Veľmi podstatným faktom je, že zákonnou povinnosťou RTVS 
je spolupráca s nezávislou produkciou, teda s externým prostredím, čo hovoria 
príslušné ustanovenia zákona. Ďalej vieme uviesť absolútne jasné porovnanie 
s minulosťou, akým spôsobom fungovali formáty z pohľadu finančných nákladov, ale 
aj diváckej úspešnosti a ako fungujú aktuálne. Tvrdíme, že z celkovej výroby sa dnes 
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vyrába viac interne, za efektívnejších  finančných podmienok, a že naši diváci majú 
možnosť sledovať také formáty, ktoré dosahujú podstatne vyššiu sledovanosť.   
RTVS je aktuálne najväčším partnerom AVF. Spolupráca sa týka filmových projektov, 
koprodukcií, dokumentov a rozprávok. Bez spolupráce s externým prostredím by 
nevznikli také diela ako je oceňovaný film Eva Nová, animovaná rozprávka Mimi 
a Líza, film Učiteľka, ocenený aj na festivale v Karlových Varoch, ale ani dokudráma 
True Štúr. 
T. Búza doplnil podrobnosti: 

V úvode tejto témy si dovolíme zdôrazniť, že RTVS v porovnaní rokov 2011 s 2 540 
hodinami (podobne aj 2010) s rokom  2015 s viac ako 3 400 hodinami (podobne aj 
2014) zaznamenala výrazný  34%-tný nárast  vlastnej výroby!   Podiel objemu 
objednávkovej výroby  pritom v žiadnom roku nepresiahol 6%. V roku 2015 vyrobila 
RTVS 8.308 relácií, z toho iba 6% objednávkových. Z celkového rozpočtu RTVS na 
výrobu v roku 2015 predstavovalo čerpanie na externú spoluprácu, koprodukčné 
projekty, vrátane spolupráce s Audiovizuálnym fondom (filmy, dokumenty, rozprávky) 
iba 11%.  

Výroba STV spolu 
  

výroba programov 

rok 2014 rok 2015 

Náklady v € 
 bez DPH 

Náklady v € 
bez DPH 

Vlastná výroba spolu 32 583 467 33 289 203 

Objednávková výroba spolu 3 791 882 3 776 864 

SPOLU v € bez DPH 36 375 349 37 066 067 

 
Vývoj interných kapacít STV pri výrobe programov za obdobie 2012-2015 v hodinách 
 

 
2012 2013 2014 2015 

Ľudské kapacity 256 533,5 277 451,9 316 505,3 338 528,2 

Technické kapacity 337 760,8 392 348,5 466 124,9 486 593,6 

Interné kapacity S P O L U 594 294,3 669 800,4 782 630,2 825 121,8 
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Zvyšovaním interných kapacít redukujeme počet externých výrobných kapacít. 
Sledované externé kapacity: majster zvuku, asistent zvuku, kameraman, strihač: 
rok 2014 -  51 500 hodín 
rok 2015 -  29 700 hodín 
redukcia o    21 800 hodín 
  
M. Kákoš chápe tento materiál ako reakciu na medializované obvinenia, že RTVS preklápa 
väčšinu výroby do externého prostredia. Upozorňuje, že externá výroba nie je žiadnym 
negatívom. Myslí si, že neexistuje kľúč, ktorý by povedal, že interná výroba je lacnejšia, 
kvalitnejšia a kreatívnejšia. Pripomenul, že pred 10 rokmi odišlo veľmi veľa kreatívnych 
zamestnancov z STV. Zdá sa mu neprijateľné, keď sa interná a externá výroba stavia proti 
sebe ako protiklad.  
J. Chudík uviedol, že nárast vnútornej produkcie je vyšší ako externej. Zdôraznil, že dôležitá 
je kvalita tvorcov, nie o to, o aké prostredie ide.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 94/2016: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Porovnanie podielu externej a internej výroby 
v RTVS v rokoch 2011 - 2015. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo spolu s tajomníkom Rady RTVS informovali o došlej pošte a o stanoviskách RTVS 
k nim. Členovia Rady RTVS súhlasili, aby boli vypracované odpovede na sťažnosti v zmysle 
stanovísk RTVS a diskusie na rokovaní Rady RTVS.  
 

12. Rôzne  
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
V Bratislave 9.8.2016. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 

http://www.rtvs.sk/

